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Tisztelt Képviselő-testület! 
 

A testület a 220/2016. (V. 26.) Kt. határozatával hozott döntést a Dombóvári 
Szivárvány Óvoda és Bölcsőde átszervezéséről és az Erzsébet Óvodai Tagintézménye 
fenntartói jogának átadásáról a Pécsi Egyházmegye részére. Ebben a testület 
felhatalmazott, hogy folytassak egyeztetést a tagintézmény fenntartásának átadásával 
kapcsolatos egyéb kérdésekről, és azok eredményét terjesszem a testület elé. Az 
Egyházmegyével egyébként a szükséges szerződések megkötésre kerültek, az érintett 
ingatlanokra a haszonélvezeti jog is bejegyzésre került. Az új óvoda a Dombóvári 
Árpád-házi Szent Erzsébet Katolikus Óvoda elnevezést viseli. Az átadás-átvétel 
időpontja augusztus 31.,  9 óra. 
 
Eredetileg az Egyházmegye szerette volna, ha az önkormányzat évente egy bizonyos 
összeget biztosítson a rendes eszközpótlás, illetve a kisebb felújítások, javítások 
elvégzése céljából, valamint az alapműködés körében esetlegesen előálló hiány 50%-át 
is térítse meg. Ezzel kapcsolatban jeleztem, hogy a dombóvári önkormányzat jelen 
állás szerint nem tud hozzájárulni az egyházi óvoda esetleges működési hiányához, 
illetve a fenntartásához, amennyiben felmerül ilyen igény, akkor az önkormányzat 
kész az egyeztetésre, de fix kötelezettségvállalást nem tud előre tenni. Tájékoztatást 
adtam arról is, hogy az önkormányzati óvodákhoz tartozó sportlétesítmények használta 
továbbra is biztosítva lesz az egyházi óvoda számára (tanuszoda, új ovifoci pálya). 
 
Az Egyházmegye augusztusban értesített arról, hogy az étkeztetést nem az Integrált 
Önkormányzati Szolgáltató Szervezet útján oldják meg. Az Integrált az érintett két 
konyhai dolgozót másik (általa működtetett) konyhákba helyezte át betöltetlen 
álláshelyekre. A konyhai eszközök az Egyházmegye haszonélvezetébe kerültek, így a 
melegítőkonyhát az új óvoda tudja működtetni. 
 
A haszonélvezetbe adott vagyonra az Egyházmegye fog kötni biztosítást, így az 
önkormányzat által biztosított vagyonkörből kivonható. 
 
A mászlonyi és szarvasdi óvodások utaztatását az önkormányzat önként vállalt 
feladatként biztosítja megfelelő menetrendszerinti járat hiányában, a szolgáltatót (egy 
helyi vállalkozót) közbeszerzési eljáráson kívüli beszerzési eljárás útján választottuk ki 
tavaly és tavalyelőtt is. A szarvasdi gyerekek szállítása a Gyermekvilág Óvodába, a 
Mászlony, Szilfás, Kiskonda és Nagykonda pusztákról bejáróké pedig az Erzsébet 
Óvodai Tagintézménybe történt. Szeptembertől Szarvasdról két óvodás fog bejárni az 
újdombóvári intézménybe, a többi pusztáról pedig összesen nyolc gyermeket írattak be 
tavasszal az Erzsébet Óvodai Tagintézménybe. A Pécsi Egyházmegye a szállítási 
költségekhez hozzá kíván járulni. Korábban a kísérőt az óvoda biztosította, egyelőre 
kérdéses, hogy e vonatkozásban mi lesz a megoldás.  
 
A Humán Bizottság a testületi ülést megelőzően fogja meghatározni, hogy az Erzsébet 
Óvoda felvételi körzete hogyan legyen felosztva az önkormányzati intézmények 
között, a javaslat az, hogy a puszták egységesen az újdombóvári óvodához 



tartozzanak. Erre tekintettel egyelőre a 2016/2017-es nevelési évre szólóan indokolt 
együttműködni az új óvodával. 
 
Szeptemberre még egyedi megrendelésre került sor az elmúlt nevelési évben 
szolgáltatást végzőtől, az Egyházmegyével való megállapodás megkötése után 
lefolytatjuk a beszerzési eljárást a pusztai óvodások szállítására. 
 
A fentiek alapján az alábbi határozati javaslat elfogadását indítványozom. 
 

Határozati javaslat 
a városkörnyéki pusztákon élő óvodások óvodába történő szállításáról a 

2016/2017. nevelési évben 
 
Dombóvár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a városkörnyéki pusztákon 
élő óvodások óvodába történő szállítását a 2016/2017. nevelési évben is különcélú 
menetrend szerinti járattal kívánja biztosítani, és egyetért azzal, hogy a Dombóvári 
Árpád-házi Szent Erzsébet Katolikus Óvodába járó óvodások szállítási költségeit az 
Óvoda vállalja. 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szállítási költségek 
megtérítéséről szóló megállapodás megkötésére. 
 
Határid ő: 2016. szeptember 15. 
Felelős: Polgármester 
Végrehajtásért felelős: Önkormányzati Iroda 
 

          Kiss Béla 
     alpolgármester 


